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Tak jak zapowiadano, James Pallotta przyleciał dziś rano do Rzymu.

Amerykanina szybko obstąpili dziennikarze, gdy ten wsiadał do

samochodu. Pallotta odpowiedział na kilka pytań, zaprzeczając między

innymi spotkaniu z De Rossim w Bostonie. Jak wiadomo, tuż przed Nowym

Rokiem, wypłynęły pogłoski o spotkaniu obydwu panów i zgodzie gracza

Romy na podpisanie kontraktu.

 

Spotkałeś De Rossiego w Bostonie?

- Nie było go tam, wiedziałbym o tym. Myślę, że był w Nowym Jorku, jednak nie było

go w Bostonie. Nie spotkałem go w Bostonie.

 

Co planujesz na te dni w Rzymie?

- Chcę spędzić weekend. Serio, chcę spędzić weekend, przyjechałem zobaczyć

Rzym. Złoże wizytę w Trigorii, będę na niedzielnym meczu. Dziś spotkam się ze

wszystkimi graczami w Trigorii

 

Kiedy wracasz do Bostonu?

- Do Bostonu? Myślę, że w środę lub czwartek. Na poniedziałek i wtorek planuję

pobyt w innej części Europy.
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